



**YURAN PERKHIDMATAN DAULAH SESI 2020
SYARIAH ISLAMIAH, USULUDDIN & BAHASA ARAB
UNIVERSITI AL-AZHAR (MESIR)**

PENDAFTARAN PELAJAR	PENGHANTARAN PELAJAR
<ul style="list-style-type: none">• Terjemahan sijil-sijil ke bahasa arab (ITBM)• Urusan pengesahan Wisma Putra• Kementerian Pengajian Tinggi (KPT) Cairo• Kementerian Pendidikan Malaysia (KPM)• Penyediaan satu fail individu untuk pelajar• Dokumentasi universiti	<ul style="list-style-type: none">• Tiket sehala ke mesir• Pengurusan 'tagging' bagasi pelajar di lapangan terbang KLIA• Pengurusan jemput di lapangan terbang Cairo• Penghantaran ke negeri tempat universiti pelajar• Penghantaran ke tempat rumah sewa• Penyewaan lori untuk penghantaran bagasi pelajar• Pengurusan pembelian tiket penerbangan secara kelompok• Logistik dan kos-kos yang terlibat di lapangan terbang Kuala Lumpur & Cairo• Pengurusan lain-lain
KONSULTASI DAULAH	PENGINAPAN PELAJAR DI MESIR
<ul style="list-style-type: none">• Pengurusan dengan pihak BEM• Konsultasi akademik• Pengurusan dan perundingan dengan pihak Universiti di Mesir• Pendaftaran pelajar• Pengurusan visa pelajar pertama di Kuala Lumpur• Pengurusan dengan pihak Education Malaysia (EM) di Mesir• Pengurusan dengan pihak kedutaan Malaysia di Mesir• Pengurusan lajnah sambutan pelajar di Mesir• Pengurusan kebajikan "Sahabat Daulah" (*)• Pemantauan dan bimbingan oleh pegawai Daulah di Mesir sepanjang pengajian• Program Taklimat Pra-Perlepasan• Orientasi pelajar di Mesir selepas ketibaan• Semakan pendaftaran online pelajar melalui KPM.• Bimbingan karier seusai tamat pengajian di Mesir• Pengurusan lain-lain	<ul style="list-style-type: none">• Pengurusan pencarian penginapan di Mesir• Pengurusan dan pembayaran dengan pihak agensi (simsar) di Mesir• Deposit rumah 1 bulan• Sewa rumah 2 bulan pertama (**)• Penempatan pelajar mengikut batch dan fakulti pengajian (***)• Pemeriksaan penginapan pelajar oleh pegawai Daulah di Mesir• Kos penyelenggaraan kerosakan rumah sepanjang 1 tahun (****)• Makan dan minum sepanjang 3 hari semenjak hari ketibaan (termasuk program sambutan pelajar dan orientasi pengenalan lingkungan sewaktu minggu ketibaan)• Pengurusan lain-lain

* Sebuah organisasi pelajar yang berada di bawah naungan Daulah Educonsult Sdn Bhd.

** Dihitung dari tarikh akad perjanjian rumah sewa, bukan dari tarikh ketibaan pelajar di Mesir.

*** Melihat kepada situasi dan jumlah pelajar.

**** Rumah yg ditempatkan oleh pihak Daulah dan juga terkecuali akibat kecuaiannya pelajar

Nota : Bagi pelajar di Mansoura / Tanta / Alexandria , peralatan rumah dibeli oleh pelajar sendiri melainkan dapat rumah sewa yang berperabot. Dan perabot yang di beli oleh pelajar tersebut menjadi hak milik penuh pelajar Sedangkan untuk Al-Azhar, Cairo , Zagazig , ianya berdasarkan rumah yang diperolehi pada saat itu.



PILIHAN KAEDAH PEMBAYARAN

(A) KAEDAH PEMBAYARAN BERPERINGKAT (PERTAMA)

Keterangan	Jumlah	Bila bayaran perlu dibuat (tarikh akhir)	
Pendaftaran (Non-refundable and Non-transferable)	RM 900	Ketika mengajukan permohonan	
Konsultasi , Penginapan & Penghantaran Pelajar (Refundable with terms and condition)	RM 12,000	RM 2,000	Sebelum 28 Febuari 2020
		RM 2,500	Sebelum 30 March 2020
		RM 2,500	Sebelum 30 April 2020
		RM 2,500	Sebelum 30 Mei 2020
		RM 2,500	Sebelum 30 Jun 2020
Jumlah Keseluruhan : RM 12,900		(Kos ini tidak termasuk yuran markaz lughoh)	

(B) KAEDAH PEMBAYARAN BERPERINGKAT (KEDUA)

Nota : Tawaran terhad untuk 25 orang terawal sahaja. Ibbuapa perlu membuat pembayaran pendaftaran, seterusnya pembayaran bakinya dibuat setelah pelajar berangkat ke Mesir. Pemberangkatan adalah pada bulan Julai.

Keterangan	Jumlah	Bila bayaran perlu dibuat (tarikh akhir)	
Pendaftaran (Non-refundable and Non-transferable)	RM 3,900	Ketika mengajukan permohonan	
Konsultasi , Penginapan & Penghantaran Pelajar	RM 9,000	RM 1,500	Pada/Sebelum 30 Mei 2020
		RM 1,500	Pada/Sebelum 30 Jun 2020
		RM 1,500	Pada/Sebelum 30 Julai 2020
		RM 1,500	Pada/Sebelum 30 Ogos 2020
		RM 1,500	Pada/Sebelum 30 September 2020
		RM 1,500	Pada/Sebelum 30 Oktober 2020
Jumlah Keseluruhan : RM 12,900		(Kos ini tidak termasuk yuran markaz lughoh)	

(C) KAEDAH PEMBAYARAN BERPERINGKAT (KETIGA)

Nota : Tawaran terhad untuk 25 orang terawal sahaja.

Keterangan	Jumlah	Bila bayaran perlu dibuat (tarikh akhir)	
Pembayaran pertama	RM 4,900	Ketika pendaftaran (sebelum 30 Januari 2020)	
Pembayaran kedua	RM 7,300	Sebelum 15 April 2020	
Jumlah Keseluruhan : RM 12,200 (mendapat potongan istimewa RM 700)		(Kos ini tidak termasuk yuran markaz lughoh)	



CARA-CARA PEMBAYARAN

- ❖ Pembayaran pendaftaran mahupun pembayaran yuran perkhidmatan yang lain-lain boleh dibuat dengan cek atas nama “ **Daulah Educonsult Sdn Bhd** ” atau bank in ke akaun CIMB BANK BERHAD : 8600-258-966.
- ❖ Sila hantarkan salinan slip bukti pembayaran kepada pihak Daulah Educonsult melalui pos atau email.

Email : daulahmedic@gmail.com

Alamat pejabat : Daulah Educonsult Sdn Bhd,
No. 1-19, Jalan Pandan Prima 2,
Dataran Pandan Prima,
55100 Kuala Lumpur.

- ❖ Yuran pengajian tahun pertama tidak termasuk di dalam kos perkhidmatan di atas.
- ❖ Pembayaran yuran pengajian tahun pertama perlu dibuat dalam tempoh 2-4 bulan setelah pemberangkatan pelajar ke Mesir. (Bergantung kepada polisi terkini setiap universiti di Mesir)



Kemaskini, 16 Januari 2020